
Protokół z XIX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 1 kwietnia 2016 r. 

 

 

 

Sesja odbyła się w Świetlicy Integracyjnej w Złejwsi Wielkiej (budynek GOPS) w godzinach 

od 14.00 do 14.13. W sesji udział wzięło 13 radnych 6 pracowników urzędu gminy oraz 3 

zaproszonych gości. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad XIX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

2)    Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3)  Przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 

2016 rok. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zławieś Wielka na lata 2011 - 2020. 

4. Zamknięcie obrad XIX sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1. Sprawy organizacyjne 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył obrady XIX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. Przywitał wójta wraz 

pracownikami, sołtysów oraz wszystkich radnych. Stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 

13, co stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Powiedział, że 

jest to sesja nadzwyczajna zwołana na wniosek wójta. W porządku obrad znalazły się dwie 

uchwały. Zapytał wójta, czy zgłasza wnioski do porządku obrad.  Nie było wniosków, 

porządek obrad pozostaje bez zmian. Poprosił panią skarbnik o omówienie zmian w budżecie. 

Ad.2 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka 

na 2016 rok. 

 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Wyjaśniła, że w związku z otrzymanym pismem z Urzędu Marszałkowskiego dotyczącym 

przekroczenia limitu cross-financingu w umowie o dofinansowanie projektu pn. 

„Modernizacja oddziałów przedszkolnych w Szkołach Podstawowych na terenie Gminy 

Zławieś Wielka” należy w ciągu 14 dni zwrócić kwotę 3.713 zł. W związku z tym przesuwa 

się środki z rozdziału 75023 do rozdziału 85395 w kwocie 3.713 zł. Zwiększa się również 

wartość zadania inwestycyjnego, jakie mamy w budżecie na 2016 rok, pn. „Budowa z 

rozbudową drogi gminnej w miejscowości Gutowo” do kwoty 415.012,00 zł. Jednocześnie 

zmienia się Wieloletnia Prognoza Finansowa na rok 2017, ponieważ zadanie będzie 



realizowane również w przyszłym roku. Środki przesuwa się z zadania pn. „Montaż instalacji 

prosumenckich na terenie Gminy Zławieś Wielka” w kwocie 248.612,00 zł.  W wyniku 

wprowadzonych zmian dochody jak i wydatki nie ulegną zmianie.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował za omówienie tematu i otworzył dyskusję. 

Jerzy Dudzic – radny 

Zapytał, jaka była pierwotna kwota ustalona w budżecie na budowę tej drogi, czy kwota 

415.012,00 zł będzie po dodaniu tej zmiany w kwocie 248.612,00 zł.  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Odpowiedziała, że zadanie podzielone jest na dwa etapy. I etap w roku 2016 będzie wynosił 

właśnie 415 tys., poprzednio było 166.400,00 zł i z tego, co pamięta było 10 tys. udziału 

powiatu.  

Jerzy Dudzic – radny 

Zapytał, czy przesunięcie z instalacji prosumenckich spowoduje, że na to zadanie nie zostanie 

wcale pieniędzy.  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Odpowiedziała, że na instalacjach było 500 tys., więc reszta zostanie zgodnie z załącznikiem 

nr 2.  

Jerzy Dudzic – radny 

Zapytał, czym to jest spowodowane.  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Wyjaśniła, że został złożony wniosek o dofinansowanie. Kwota dofinansowania będzie 

wynosiła 508.060,00 zł. Jeżeli środki zostaną przyznane wówczas, będą ujmowane w 

budżecie. Kwota na budowę drogi została podniesiona, aby złożyć wniosek, ponieważ 

pierwotnie była za niska. 

Krzysztof Rak – zastępca wójta 

Wyjaśnił, że aby złożyć wniosek, należało, urealnić tę kwotę, ponieważ dostaliśmy 

informację z Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich, że jest zbyt niska. I etap obejmie 

tę cześć drogi, na której w tej chwili wykonana jest podbudowa. II etap to wykonanie 

podbudowy i położenie warstwy ścieralnej na powierzchni.  

Jerzy Dudzic – radny 

Zapytał, czy nie ma obaw, że przesunięcie tej kwoty spowoduje, że będzie mniejsza 

możliwość realizacji Programu Gospodarki Niskiej Emisji. Czy tych pieniędzy wystarczy na 

ewentualne określone w tym dokumencie działania. Czy nie minie czas i możliwości 

uzyskania dofinansowania na odnawialne źródła energii.  

Jan Surdyka - wójt 



Wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy nie ma takich programów, które finansowałyby odnawialne 

źródła energii wśród osób prywatnych. Takie środki można pozyskać jedynie na budynki 

użyteczności publicznej. Zmniejszenie tej kwoty nie będzie z niczym kolidowało. Nie ma 

żadnych przesłanek ku temu, aby wróciło takie dofinansowanie, jakie było w gminie 

Łysomice i Łubianka.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Nikt z radnych nie zgłosił się. Złożył wniosek o 

nieodczytywanie treści uchwał. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Odczytał tytuł 

uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XVIII/111/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 

2016 rok została podjęta przy 11 głosach za i 2 wstrzymujących się. 

Ad. 3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 2011 - 2020. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poprosił panią skarbnik o omówienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy. 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Przypomniała, że tak jak wcześniej wspominała, w związku z budową drogi w Gutowie, 

należy wprowadzić zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, czy radni maja pytania do projektu. Nikt z radnych nie zgłosił się. Odczytał tytuł 

uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XVIII/112/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zławieś Wielka na lata 2011 – 2020 została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący poinformował radnych, że radny Jerzy Dudzic złożył wniosek o możliwość 

wzięcia udziału w akcji Podwórko Nivea 2016, dodał, że wniosek zostanie przekazany do 

rozpatrzenia panu wójtowi. 

Ad. 4 Zamknięcie obrad XIX sesji Rady Gminy. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował za przybycie i o godz. 14.13 zamknął obrady XIX sesji rady Gminy. 

 

 

 

 


